
Ik woon sinds 1997 in Amsterdam en ik constateer dat er een totaal onhoudbare situatie is 
ontstaan op de fietspaden in de binnenstad (alles binnen de ring A10). Daarom ben ik zeer 
tegen het selectief weren van snorfietsen van het fietspad. Amsterdam zou er goed aan doen 
om snorfietsen in de hele binnenstad (binnen de ring) naar de rijweg te verplaatsen. 

Snorfietsen rijden veel te hard; ik kom heel zelden (<1%) snotfietsers tegen die 25km/h 
rijden. Ik schat in dat de gemiddelde snorfietser zo'n 35 km/h rijdt met regelmatige 
uitschieters naar 50km/h. De gemiddelde fietser rijdt zo'n 15km/h, dat is al gauw een 
snelheidsverschil van meer dan twee keer zo hard! Dit is levensgevaarlijk, vooral ook voor 
kwetsbare groepen zoals kinderen en ouderen. Ik ken heel veel ouders die niet meer durven te 
fietsen met hun kinderen, en datzelfde geld voor ouderen. Dat is toch een heel erg 
onwenselijke situatie? In vergelijking met andere landen sport de Nederlander relatief veel. 
Dit komt mede doordat wij de fiets gebruiken als vervoersmiddel. Amsterdam spendeert veel 
geld om kinderen aan het sporten te krijgen, maar wat heb je daaraan als je kinderen van het 
fietspad in de auto (van hun ouders) of op de snorfiets jaagt. Daarnaast zijn het vooral tieners 
en jong volwassenen die op de snorfietsen zitten; dit zijn over het algemeen niet de meest 
atletische figuren. Weer de snorfiets van het fietspad, en veel van deze snorfiets jeugd zal dan 
weer op de fiets stappen. Dit kost niks! Dat heet in politiek Den Haag volgens mij een win-
winsituatie. 

Verder wekken snotfietsers veel agressie op, mede omdat ze veel te hard rijden, maar ook 
omdat het veelal jongeren zijn die de regels nog niet zo goed kennen en/of het niet zo nauw 
nemen met de regels. Hierdoor is er een hele agressieve sfeer opstaan op het fietspad in 
Amsterdam. Helemaal met het oog op de toegenomen drukte in de stad door stijgende 
inwoneraantal en de verdubbeling van het aantal toeristen lijkt het mij hoog tijd om 
snotfietsers van het fietspad te weren. Dikwijls hoor ik van mijn buitenlandse vrienden die 
mij bezoeken in Adam, dat ze er helemaal niks van begrijpen dat een land met zulke 
fantastische fietspaden, snor fietsers toelaat. Waarom heb je dan fietspaden! 

Dat de snorfiets milieuvervuilend is en slecht voor de volksgezondheid is natuurlijk bekend. 
Als Amsterdam (en Nederland) luchtvervuiling en het milieu serieus nemen dan kunnen de 
overheden niet anders dan snorfiets- gebruik tegen te gaan en het weren van snorfietsen van 
het fietspad is een hele belangrijke, en naar mijn mening noodzakelijke stap. 

Met vriendelijke groet, Jop Kind


